



Protokoll Styrelsemöte nr 2016-06

2016-03-09

Närvarande Leo Överby, LÖ

Anna-Sara Edwards, AE

Ida Petersson, IP

Stina Johansson, SJ

Jenny Frisk, Jf

Leo Överby, LÖ

Emma Arvidsson, EA

Beslut markeras med fet text!

§1 **Mötets öppnande:** Vi träffades i samlingslokalen i Tryggestad och IP hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§2 **Dagordningen:** Stående dagordning.

§3 **Föregående protokoll:** **Föregående protokoll godkändes** och läggs ut på hemsidan

§4 **Rapport från sektioner/kommittéer:**

Tävlingar

- Ölandshoppet tre lyckade dagar med 700starter och bra tävlingar och bra resultat. Underlaget var bra ev. lite hårt på framhoppningen. Föreläsningen "Ryttarinspiration" med Johanna Lassnacks var populär med ca 60 deltagare. Lite förbättringar med enklare lunch på tävlingsplatsen finns önskemål om till försäljning. Ideer kom upp om en fest i samband med att Ölandshoppet firar 10år.

Vi ska fråga Lundegårds anläggning om att kunna få nyttja lokal för kvällsaktivitet och även under alla tävlingsdagar kunna få tillgång till kök "lidret" med utrustning

- Thoreb hade 225 starter på två dagar, i princip lika som förra året på tre dagar. Det blev en bra tävling på vår anläggning i Tryggestad som bådär för att tävlingen kan fortsätta på Tryggestad framöver.

Ryttarfesten var lyckad och planerades upp av hästaktiviteter.

Pris i huvudklassen delades ut av huvudsponsorn Thore Brynelsson som uppskattade att tävlingarna genomfördes i Tryggestad.

Parkeringen ska skyltas upp bättre till kommande år även andra platser såsom fik mm på anläggningsplatsen. Bristen var i allmänhet funktionärer. Lotta styrde upp planeringen med boxplatser bra.

- Till kommande år ska vi se över med funktionärskläder, EA kollar på förslag och återkommer.
- Diskussion förekom om vilka insatser som ska ingå i belöningssystemet såsom Godiskiosk, Prisutdelare m fl, översyn sker till kommande tävlingssäsong.
- I år kommer det att ske en noggrannare översyn av medlemmars funktionärsinsatser på ÖRF:s tävlingar för att ha rätt till reseersättning som ryttare i lag på andra tävlingar. Två heldagar gäller för att lagryttare ska ha rätt till ersättning.
- Lagmedlemmar i div 3 hoppning o dressyr har varit flitiga och jobbat ihop sina funktionärsdagar, därutöver är det enstaka lagryttare som har kunnat hjälpa till som funktionärer. Vi behöver mer insatser från medlemmar.
- Styrelsen kontakter några klubbar om hur dom jobbar med belöningssystem och för att få funktionärsinsatser av medlemmarana. Hur dem gör om ungdomar ställer upp utan att deras föräldrar kan närvara (säkerhet, samåkning o likn).
- Styrelsen får i uppdrag att till kommande styrelsemöte i augusti fundera på att hur vi går vidare för att få bättre funktionärsinsatser.

-

Lagtävlingar

-

Fika

- Styrelsen tackade SJ efter att under 4år drivit fikasektionen med en blomma som uppmärksamhet för att hon planerat och serverat.

-

Hästaktiviteter

-

Sponsorer

- Tackkort ska skickas ut till de sponsorer som har bidragit med ekonomiska belopp, Folke Nilssons Bygg, Andreas Janssons Bygg, Thoreb AB. TM ordnar med utskick via "posten vykort".

Anläggningen

- Utbildning i konceptet "Säker o trygg förening" körs genom smålandsidrotten på Strand i Borgholm 8/9, JF deltar tillsammans med IP.

Ungdomssektionen

-

Personal

-

§5

Ekonomi/Inköp

- Ekonomin är fortfarande god och stabil, resultatsammanställning kommer i höst utifrån tävlingarna. Tävlingarna ger ett överskott.

§6

Övriga frågor

-EA kommer till hösten att för styrelsen att utbilda medlemmar i barn-HLR och det kan vi lägga i samband med att vi planerar in en funktionärsdag.

- JF kommer att köra med en utbildning i TREC V29, information kommer på hemsidan.

- Styrelsen ska till nästa möte fundera på datum för möjlig arbetshelg i oktober/november.

§7

Kommande möten

- Datum ej fastställt, ordförande återkommer med datum i början av augusti.

Vid Protokollet


Leo Överby

Justeras


Ida Petersson